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Z KRONIKY OBCE       

Československý ovocnářský a zahrádkářský svaz byl založen v Kolešovicích v roce 1960 a měl  65 členů. 

Jeho účelem byla výsadba ovocných stromů, pěstování zeleniny a okrasa veřejných  prostranství v obci.       

Ročně zajistil svým členům  zahrádkářské potřeby, které byly jinak jen těžko k sehnání. Bylo to 750 až 800 

ovocných stromků, hnojiva a semena. Při budování památníku padlým ve druhé světové válce provedli jeho      

členové okrasu prostranství kolem. Postavili lavičky, které jsou rozmístěny po celé obci.                                    

Každoročně pořádají dva zájezdy, spojené s exkurzí, pořádají  Zahrádkářský ples a na podzim výstavu ovoce. 

V roce 1963 činil příjem organizace 21 688 Kčs a výdaje byly 20 208 Kčs. Celková výměra obdělávané plochy 

činí 16 ha. V roce 1965 byl příjem organizace 32 432 Kčs a cena majetku byla 6 518 Kčs.  Kolešovická organiza-

ce byla několik let nejlepší v okrese. Ročně její členové odpracovali přes 2 000 brigádnických hodin na různých 

akcích v obci. Prováděli i  postřik  proti škůdcům.                                                              

Prvním předsedou byla přítelkyně Marie Alberovská. V roce 1966 byla zřízena v obci zahrádkářská kolonie na 

výměře 89 arů. Spolek má svoji místnost pro schůzovní činnost a vlastní dva postřikovače. V posledních letech 

je předsedou pan Emil Elznic.

Svaz protifašistických bojovníků byl 

v Kolešovicích založen již v roce 1945 bojovníky 

z druhé světové   války. Činnost svazu byla zaměřena 

na bezpečnost státu. Jejich zásluhou byl 

v Kolešovicích postaven památník obětem druhé    

světové války.                                 

Sbor požární ochrany byl založen v roce 1945. Za 

léta jeho trvání byla postavena požární zbrojnice 

s klubovnou. Jednota byla několikrát vyznamenaná za 

dobrou činnost. Vlastní dvě motorové stříkačky a 

dopravní prostředek /auto/. Každoročně pořádá ples. Má své stejnokroje pro členy. Je rozpočtovou složkou 

MNV. V letních měsících udržuje prostranství před zbrojnicí / náměstí/. Jeho předsedou je R. Kryka.  - li -  

* Omlouváme se za záměnu dvou číslic v minulém čísle. Fotografie sportovců není z roku 1957, ale 1975.       

Nechápu

Princip přenosu televizního vysílání mi mnohokrát vysvětlovalo několik odborníků. Vím jak to fungu-

je, ale nechápu, jak je možné, že všude kolem nás létají obrazy sem a tam, vzájemně se nesrazí, nepo-

pletou, ani si nepřekážejí. Nastudovala jsem vlnové délky, princip vysílače, přijímače i antény a smíři-

la jsem se s tím, že mi není úplně jasné ,  jak to funguje. Co ale nepochopím nikdy a to v plné míře je 

nepořádek v lesích, odpočívadlech, příkopech, kam lidé „odkládají“ pneumatiky, vysloužilé spotřebi-

če, pytle s odpadky, plasty a další nepotřebné věci. Nikdy nepochopím, proč je těm lidem tolik zatěž-

ko zajet do sběrného dvora a proč si /určitě v noci/ při  cestě do města či z města „značí“ cestu od-

padky.  Odpočívadlo v rakovnickém lese se plní s naprostou samozřejmostí každý rok. Pokaždé ty 

hrůzy zmizí, protože ti slušní nevydrží a odtransportují cizí nepořádek tam, kam patří.  A odkládači? 

Radují se, jak dobře svůj problém vyřešili.   Převychovat je, se společnostem s jakýmkoli zřízením ne-

daří a les se bránit nedokáže.  V některých místech již  nastavují   lesníci  fotopasti.  Pomohou? Proto-

že jinak bude v budoucnu vyrazit si do lesa na procházku nebo na houby naprosto nemožné.                                        

- li -



Zastupitelé obce se sešli na poradě dne 17. června 2013 a projednali:  

Přítomni: Dvořák, Kovář, Hrenáková, Brabcová,  Kozlerová, Poděbradská, Čečrdle, Hrenák, Procházka,

-  Na pracovní poradu ZO se dostavila ředitelka ZŠ a MŠ Kolešovice PaedDr. Vladimíra Hartmannová. Paní ředitel-
ka přišla osobně seznámit členy zastupitelstva s písemnou odpovědí na dopis starosty obce, jenž se týkal jejího řešení 

anonymní stížnosti na výuku anglického jazyka v 6. ročníku. Dále odpovídala na konkrétní dotazy členů               

zastupitelstva. Poté byla požádána, aby zajistila plnou aprobovanost členů pedagogického sboru na 2. stupni, zejmé-
na u výuky cizích jazyků.                   

-  Na vypracování projektové dokumentace pro územní řízení a stavební povolení na výstavbu chodníků v severní 

polovině obce byla na základě ukončeného výběrového řízení podepsána smlouva s firmou AF – CityPlan s.r.o.     
Praha. Za vyhotovení projektové dokumentace obec dle smlouvy zaplatí částku 282 293,- Kč. Při výstavbě chodníku 

od školy k Pelikánům navrhuje projektová firma všechny stromy podél silnice od OÚ ke Kapounům odstranit z toho 

důvodu, aby chodník byl v dostatečné vzdálenosti od silnice. Části zastupitelům se toto řešení nelíbí. Starosta bude 

tuto záležitost ještě konzultovat s odborníkem ing. Rosenreiterem. Dále bylo dohodnuto, že o případném odstranění 
všech či pouze těch stromů, které rostou přímo v místě plánovaného chodníku, bude rozhodnuto až při samotné reali-

zaci výstavby. Ta se v této lokalitě předpokládá až po získání dotace, což je předpokládáno v řádu několika let.

-  Na základě iniciativy obce je jednáno s manžely Petrusovými o odkupu jejich pozemku mezi potokem a dětským 
hřištěm. Protože v minulosti byl obcí tento pozemek částečně zasypán hlínou a sutí, navrhuje starosta tento pozemek 

odkoupit do vlastnictví obce. Pokud by k tomuto nedošlo budou vlastníci žádat uvedení předmětného pozemku do 

původního stavu, což je vzhledem k umístění dětského hřiště značně komplikované.                    

-  Starosta přítomné informoval o průběhu výběrového řízení na zhotovitele kanalizace stoka A, C a D, které se      
značně časově protahuje. Termín podání Žádosti o registraci akce a podání žádosti o dotaci, kterým je 30. červen 

2013, se zcela evidentně nestihne. Proto bude starostou vypracována žádost o prodloužení termínu do 30. září 2013 a 

neprodleně zaslána na Ministerstvo zemědělství k projednání a předpokládanému schválení. 
- Zastupitel obce pan Tomáš Hrenák informoval přítomné o průběhu a výsledku klání o Krakovecký meč, které se 

konalo v Krupé 8. června. Družstvo z naší obce sestavené T. Hrenákem pod jeho vedením bylo v tomto klání        

nejúspěšnější. Obsadilo tedy 1. místo. Protože je ustálené pravidlo, že vítěz uspořádá další ročník, proběhne toto   
klání v příštím roce v naší obci.

Plánovaná návštěva hostů z Polska a Ukrajiny se uskutečnila 

v daném termínu.  První seznamovací setkání proběhlo při         

příjezdu v Kulturním domě v Kolešovicích v pátek 31. června. 

Z Polska to bylo asi o něco blíže, protože ukrajinští hosté přijeli 
asi s tříhodinovým zpožděním oproti plánu. Zahraniční hosty a      

pří tomné zástupce ostatních obcí mikroregionu 

z Kněževse, Hořesedel, Děkova, Přílep a Kolešova  přivítal      
starosta Kolešovic pan M. Dvořák s panem R. Dvořákem,    který 

připravil program návštěvy. Za naši obec se setkání zúčastnili  

zastupitelé paní M. Brabcová, J. Kozlerová, J. Poděbradská,         

J. Čečrdle, místostarosta J. Kovář a J. Procházka.

           

V nabitém programu byl prohlídce naší obce vyhrazen nedělní 

podvečer. Hosté navštívili Domov Kolešovice, kde je provedl pan 
F. Erba. Ten také odpovídal na spoustu otázek např. jak finančně 

náročný je pobyt a kdo jej hradí. Další kroky našich hostů vedly 

do kostela a hasičské zbrojnice. Pak do základní školy, kde se   

líbila hlavně počítačová učebna, třídy vybavené interaktivní tabulí 
a samozřejmě velká moderní tělocvična. Zájem vzbudila také   

čistička odpadních vod a potom už jen společné posezení na závěr         

návštěvy naší obce.               
-  jp  -
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SOUTĚŽNÍ SEZONA NEJEN MLADÝCH HASIČŮ

Jarní a letní měsíce se nesou ve znamení účasti na nej-

různějších soutěžích. Poté, co jiný sbor odvolal organizaci zá-

kladního kola v požárním sportu, místní sbor narychlo soutěž 

připravil. Po roce se tedy družstva dospělých sešla opět 

v Kolešovicích u dětského hřiště.  Soutěžilo se v pátek 19. dub-

na v disciplínách běh na 100 metrů s překážkami a požární útok. 

V kategorii muži zvítězili hasiči z Kněževse, druzí se umístili 

muži z Chrášťan, na třetím místě skončilo družstvo z Kolešovic 

a na čtvrtém místě Senomaty. Ženy se umístily následovně:       

1. Lužná, 2. Přílepy, 3. Kněževes. 

Jak už jsme informovali v listopadovém vydání Kolešovických listů, mladí hasiči se na podzim zúčastnili 

prvního kola hry Plamen v Senomatech. V závodu požárnické všestrannosti obsadili 5. místo a ve štafetě požárních 

dvojic místo čtvrté.

Před vyvrcholením celoročního snažení a trénování ‒ druhým kolem hry Plamen  ‒ se mnohá družstva sjela 

do Zbečna na již 9. ročník soutěže v požárním útoku na řece Berounce. Protože se soutěž koná pouhý měsíc před    

II. kolem, vítají ji mnozí jako možnost vyzkoušet si soutěžně královskou disciplínu – požární útok. Naši mladí hasiči 

se v kategorii starší umístili na 8. místě.

Těsně před soutěží vyrazilo družstvo s vedoucími na pěší výlet na Přílepskou skálu. Odtud zamířili do Bílé-

ho mlýna, kde si opekli buřty. A pak už se o posledním květnovém víkendu ve velké zimě a občasném dešti soutěžilo 

v Chrášťanech. Kolešovické družstvo nastoupilo v kategorii starších s dalšími 13 družstvy. Páteční štafeta CTIF však 

skončila sedmým místem. Nic však nebylo ztraceno, na sobotním programu byly ještě další tři disciplíny – kvůli 

špatné předávce se však nepodařila ani štafeta 4 x 60 metrů a brali jsme osmé místo. Pak přišla na řadu parádní disci-

plína našeho družstva – požární útok CTIF. Jedná se o mezinárodní disciplínu soutěženou v Čechách již leta, ale 

družstvy stále neoblíbenou. Snad proto, že se při ní plní mnoho úkolů najednou. Fyzickou zdatnost prověří rychlý 

běh a překonávání překážek – přeskok příkopu, překážky, průlez tunelem, běh po lávce. Hasičské dovednosti pak 

prověří technické disciplíny – rozvinování hadic, poznávání technických prostředků, vázání uzlů a stříkání ze džbero-

vé stříkačky. Naše družstvo však poctivě trénuje a dlouhodobě dosahuje nejlepších času – bohužel drobná chyba je 

stála vítězství. Poslední přišel na řadu požární útok – naši obsadili šesté místo. Za umístění v jednotlivých disciplí-

nách získalo družstvo body a celkovým součtem 33 bodů obsadilo 5. místo. 

Již tradičně v poslední školní den pořádají dospělí hasiči pro ty mladé tzv. rozloučení se soutěžní sezonou. 

A tak se v pátek 28. 6. odpoledne sešli hasiči u dětského hřiště – družstvo si vyzkoušelo hledání pokladu podle azi-

mutu a opékali se buřty. Na místo dorazilo i mnoho dalších dětí, na které čekalo několik jednoduchých soutěží.        

K večeru se všichni rozprchli za prázdninovými zážitky. 

Závěrem zpráva k výjezdům jednotky. V době červnových povodní způsobených intenzivními a vytrvalými 

srážkami místní jednotka vyjížděla pouze dvakrát – do Heřmanova a Děkova za účelem čerpání vody ze sklepů    

rodinných domů. Doufejme, že nám suché léto nepřichystá výjezdy k požárům!

Za SDH Jaroslava Čečrdlová

Rakovnicko o.p.s a obec Kolešovice Vás zvou na 

ROCK CHMELE, ROCK CHMELE, 

které se konají v sobotu, 24. srpna 2013

od 19 hodin na prostranství před Kulturním domem Kolešovice  

vystoupí: 

TANEČNÍ ČAJE POD ŠIRÝM NEBEM 
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ŠKOLNÍ VÝLET

Koncem května děti z mateřské školy společně se svými     
učitelkami navštívily farmu Hedecko na Čistecku.            
Na farmě se seznámily se životem různých domácích zvířat  
a měly možnost vidět, jak je třeba se o taková zvířata starat.    
Nejvíce se dětem líbily kozy, krávy, koně, býci, králíci,        
a l e  i  j i n á  z v í ř a t a  a  j e j i c h  m l á ď a t a . 
Po prohlídce si v bohatě vybaveném dětském hracím          
koutku pohrály a na závěr měly všechny děti možnost se      
projet na    koni. Počasí nám přálo a výlet se opravdu         
vydařil, což bylo vidět na spokojených tvářích dětí.

     Lenka Rodová

PROJEKT EU PENÍZE ŠKOLÁM 

Projekt EU Peníze školám, do kterého je zapojena již druhým 
rokem naše škola, se blíží k závěru. V červnu byla již odeslána    
4. monitorovací zpráva.

Mgr. Jana Veselá

PROJEKT VÁCLAV  IV.

Škola se zapojila do projektu "Václav IV.". V současné době došlo již k předání našeho společného díla paní         
Svobodové, která má tento projekt na starosti. Jedná se o keramický obraz "Střípky historie", který bude vystaven na 
hradě Křivoklátě (pravděpodobně na nádvoří ve věži Huderka). Ke slavnostní vernisáži dojde 5.8.2013 kolem 11. 
hodiny. Po celý zbytek srpna a v září můžete dát našemu výtvoru svůj hlas (přijedete-li se na hrad podívat a bude-li 
se vám líbit). Na vernisáž mají naši malí tvůrci vstup zdarma, stačí se nahlásit v pokladně hradu a odvolat se na paní 
Svobodovou. Té pak říci jméno a to, že jsou ze ZŠ Kolešovice. Ke slavnostnímu vyhlášení vítěze pak dojde až 
12.10.2013, kterého se škola zúčastní.

           Mgr. Jana Veselá

ABSOLVENTSKÉ PRÁCE ŽÁKŮ 9. TŘÍDY ZŠ A MŠ KOLEŠOVICE

Už od listopadu roku 2012 pracovali vycházející žáci na svých absolventských pracích. Témata si zvolili sami podle 
svých zájmů. Každý žák měl z řady učitelů svého konzultanta, vybraného losem. Po řadě konzultací dokončili a      
odevzdali žáci své práce na jaře letošního roku. Pak už je jen čekala  13.6. obhajoba.  Jako každý rok, tak i letos se 
objevila většina zajímavých témat. Při obhajobě si žáci před svými spolužáky a učitelskou porotou vyzkoušeli,  jak 
dokážou  poutavě představit svou práci a reagovat na případné dotazy k tématu. Nejzajímavější a nejlépe oceněná 
práce byla práce Denisy Holanové „Stoeg Larsson“ – Milénium a práce Zdeňka Hroudy – „Terezín“.                           

- li -

KONEC ŠKOLNÍHO ROKU

Posledního dne školního roku se prvňáčci nemohli dočkat,   
čekalo je první vysvědčení. A co deváťáci? Ti se také těšili, jen 
s tím rozdílem, že ti si šli pro své poslední vysvědčení na     
základce. Před osmou hodinou se společně s třídní učitelkou 
Mgr. Zuzanou Krýsovou a paní ředitelkou PaedDr.Vladimírou 
Hartmannovou dostavilo sedmnáct žáků do obřadní síně Obec-
ního úřadu v Kolešovicích. Vysvědčení a stužky společně 
s absolventskými listy žákům po krátkém úvodu předal        
místostarosta Jaroslav Kovář společně se zastupitelkou Jiřinou 
Poděbradskou. Zároveň byly předány i pochvaly za nejlepší 
absolventskou práci Denise Holanové a Zdeňkovi Hroudovi za            
reprezentaci školy ve sportovních soutěžích.  

                                                      
Na závěr žáci poděkovali své třídní učitelce za hezká školní 
léta, která společně v základní škole prožili. Pan místostarosta, paní zastupitelka a paní ředitelka všem žákům popřáli 
hodně štěstí a úspěchů v dalším studiu a připomněli, že teď už záleží jen na nich jestli vyšlápnou tou správnou nohou 
do další etapy svého života.

                                                                                                                                              - jp -



PLYŠÁK „CETELEM“ NADĚLOVAL.

Naše škola se zapojila do internetové hlasovací soutěže „Pomoc 
školám“, kterou vyhlásila firma Cetelem. Úkolem bylo sepsat 
projekt na financování školních pomůcek v oblasti tělovýchovy a 
sportu. Náš projekt se jmenoval „Netradiční sportovní disciplíny 
na škole“. Po sečtení hlasů poslaných z e-mailových adres, které 
naší školu podpořily, jsme měli největší počet a tím zvítězili.    
Finanční podpora, která činila 50 000Kč byla naše.

Za tuto částku jsme zakoupili pomůcky pro kabinet TV a tím 
umožníme našim žákům poznat nové disciplíny z oblasti sportu. 
Za zaslané prostředky jsme obstarali například kompletní sadu 
potřeb pro softbal, žáci mohou hrát s novými pomůckami např. 
petanque, kroket, nohejbal, korfbal, badminton, florbal, ringo, 
futsal, mohou si zaběhnout orientační běh, seznámit se se základy 
slackline a dalších sportovních variací, které nám zakoupené pomůcky umožní.

Firma Cetelem nám také zaslala plyšové maskoty, s kterými se naše děti vyfotily a my obrázek přidáváme, takže 
děkujeme a sportu zdar.

                                                                                           Mgr. Ladislav Fukárek

KRAKOVECKÝ MEČ LETOS PATŘÍ KOLEŠOVICÍM 

Již po páté se družstvo složené z dobrovolníků z Kolešovic zúčastnilo soutěže Klání o Krakovecký meč, který pořádá 
Svazek měst a obcí Rakovnicka. Letos se uskutečnil již 9. ročník, který byl pro naše družstvo konečně vítězný.    
Stejně jako každý rok, tak i letos jsme den před soutěží sháněli soutěžící na poslední chvíli. Nakonec za kolešovické 
družstvo soutěžili Kristýna Kalíková, Tomáš Hrenák, Václav Zuska, Vladimír Vachata, Lukáš Slabý, Tomáš Kottek 
a v čele kapitán Jirka Herink. Samozřejmě s naším družstvem přijelo i pár občanů z Kolešovic a okolí, aby našemu 
týmu drželi palce.  Po příjezdu do obce Krupá, kde se letošní akce konala, přijelo i s námi celkem šest sedmičlenných 
družstev. Při  nástupu, kdy jsem se dozvěděli důvod letošního ztracení Krakoveckého meče, na nás čekala první    
disciplína, která spočívala v uhašení hořící pochodně ruční hasicí stříkačkou. Dále nás čekaly spousty jiných disci-
plín, jak fyzicky tak i rychlostně náročných, avšak nechyběly ani vědomostní soutěže.  Během dne samozřejmě     
nechyběl ani doprovodný program, který zahrnoval živou kapelu a ukázku divokého ptactva. Avšak  po polední hodi-
ně organizátory zradilo počasí a tak některé  disciplíny musely být anulovány a soutěžící se přesunuli do místního 
kulturního domu, kde se i přes nevlídné počasí  pokračovalo v soutěžích.  Během celého dne se kolešovické družstvo 
drželo na medailových příčkách. Před poslední soutěží naše druž-
stvo bylo na prvním místě, ale ještě nebylo vyhráno. Naši soutě-
žící prokázali po náročném dni skvělý výkon i v poslední disci-
plíně a tak se naše družstvo umístilo na zlatém místě!  

Tím však všechna sláva teprve začíná. Nejen, že naši soutěžící     
dostali symbolické ceny za první místo, ale také obec Kolešovice 
je zavázána střežit meč po celý rok, než přijde doba se o něj utkat 

znovu. To tedy také 
znamená,  že se           
X. jubilejní ročník   
bude v roce 2014 konat 
v K o l e š o v i c í c h .       
Našemu družstvu     
gratulujeme a těšíme se 
za rok  v Kolešovicích.  

Kristýna Kalíková 
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Sportovní hry v Domově pro seniory Kladno Fr. Kloze
12.6. se družstvo ve složení : pí. Anna Hálová, p. Josef Kučera 
a p. Vlastimil Hess zúčastnilo Sportovních her, které pořádal    
Domov pro seniory Kladno Fr. Kloze. Počasí bylo nádherné, takže 
se celé klání odehrávalo v zahradě Domova. Konkurence byla veli-
ká, na "stupně" vítězů jsme nedosáhli, ale i přesto jsme si den bá-
ječně užili.

Dětský den v Domově
14. června proběhl v našem Domově Dětský den. Dětiček přišlo 
hodně, takže chvílemi park připomínal mraveniště. Při hezkém 
počasí se sedělo až do pozdního odpoledne. Moc děkujeme všem 
pořadatelkám.

Zámecká pouť v Domově Kolešovice
22.června se od 13 hodin konala v areálu Domova Kolešovice      
Zámecká pouť pořádaná ve spolupráci s obcí Kolešovice 
za podpory Středočeského Fondu hejtmana. Celé pouťové         
odpoledne poté zahájila ředitelka Domova Taťána Čížková, která 
převzala roli moderátorky a starosta obce Kolešovice Martin    
Dvořák. Návštěvníky čekal velmi bohatý   program. Během něj 
vystoupili Rakovničtí trubači, Sbor rakovnických ostrostřelců, 
šermířská skupina SHŠ Ordál, kouzelník Jan Vaidiš a taneční     
skupina Hašlerky. Od začátku až do konce hrál pro dobrou náladu 
všech Senior band pana Zdeňka Černého, který je v našem Domo-
vě stálým hostem. Návštěvníci si dále mohli prohlédnout prostory 
zámku, zakoupit si výrobky z fimo hmoty, které zhotovili naši 
klienti a pečivo vyrobené ženami z Českého svazu žen              
Kolešovice. Děti se zdarma vyřádily na obří trampolíně, 
v babylandu, při hraní ruských kuželek nebo si mohly nechat 
na obličej namalovat například motýla. A protože nám přálo     
počasí, byla účast našich klientů i veřejnosti opravdu velká.     
Dobrá nálada byla cítit všude a tak není divu, že návštěvníci        
zůstali i po oficiálním konci pouti.
Touto cestou bychom chtěli poděkovat všem účinkujícím, obcím, 
jež Domov sponzorují, občerstvení U Zlatého Hroznu, obci Kole-
šovice, Českému svazu žen Kolešovice a hlavně všem našim    
zaměstnancům, kteří celý den aktivně při organizaci pomáhali. 
Zvláštní poděkování patří Středočeskému Fondu hejtmana, který 
Zámeckou pouť finančně podpořil.

Bc. Martina Hejdová

KOLEŠOVIČTÍ CHMELÁCI

Na sobotu 24. srpna 2013 připravuje Skupina histo-
rie vojenského a policejního letectva Kolešovice  

(SHVPL) premiéru svého nového letového progra-
mu který bude věnován historii leteckého ošetřová-
ní polností ve chmelařské oblasti Rakovnicka letou-
ny Z-37 Čmelák. Změna termínu 
je samozřejmě vyhrazena  s ohle-

dem na počasí a možný přílet       
skutečného letounu Čmelák a 

další technické aspekty. 

      FARMÁŘSKÉ LÉTO      

s Českým rozhlasem Region

V pondělí 5. srpna 2013 od 15 do 17 hodin na             
prostranství před Kulturním domem Kolešovice s

prezentací Kozí farmy Skryje

(ochutnávka čerstvých kozích sýrů, mléka, kefíru a 

bohatý  program se soutěžemi o ceny). Podrobnější 
informace získáte ve vysílání českého rozhlasu       

Region a  na webových stránkách.
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K V Ě T E N   

TEPLOTY V KVĚTNU [°C]
SRÁŽKY V KVĚTNU 

[ l /m2 ]

rok Max. datum Min. datum průměr celkové Max. Datum

2011 32,0 31.05.2011 - 2,5 04.05.2011 14,78 32,5 10,0 03.05.2011

2012 32,5 11.05.2012 - 0,5 18.05.2012 15,96 29,5 10,0 31.05.2012

2013 26,5 17.05.2013 2,5 13.05.2013 12,65 125,0 21,0 31.05.2013

Č E R V E N

TEPLOTY V ČERVNU [°C]
SRÁŽKY V ČERVNU 

[ l /m2 ]

rok Max. Datum Min. Datum průměr celkové Max. datum

2011 32,0 05.06.2011 7,5 10.06.2011 18,24 69,5 18,0 06.06.2011

2012 35,5 30.06.2012 1,0 06.06.2012 18,01 55,5 22,0 21.06.2013

2013 37,5 18.06.2013 6,0 28.06.2013 17,16 137,5 23,0 01.06.2013

JAK BYLO? POČASÍ V OBCI JAK BYLO? POČASÍ V OBCI JAK BYLO? POČASÍ V OBCI 

V Kolešovicích proběhne 31. srpna 2013 v režii obce Kolešovice a Rakovnicko           

o. p. s. Hlavní událostí dočesné bude ruční česání chmele na tyčové chmelnici. 

Cílem je během dne sčesat 153 štoků chmele, očesaný chmel dopravit na sušárnu 

chmele a odpoledne či navečer si užít posezení u dobrého piva a jídla.                

Program dočesné je tedy následující:

07:00 hod. Výdej snídaně - loupáky, melta, čaj 

07:30 hod. Začátek česání

09:30 hod. Výdej přesnídávky - bramborová polévka, chléb

10:00 hod. Pokračujeme v česání 

12:30 hod. Výdej oběda - hovězí guláš, kynutý knedlík

13:00 hod. A po obědě opět pokračujeme v česání

14:30 hod. Výdej svačiny - škvarková pomazánka, chléb, okurka

15:00 hod. Mělo by zbývat očesat poslední štoky…

16:00 hod. Vystoupení hudební skupiny Třehusk

17:00 hod. Předání chmelového věnce a načesaného chmele hospodáři

17:30 hod. Výdej večeře - vepřový řízek, chléb, okurka

18:00 hod. Posezení s občerstvením a muzikou

Za načesané věrtele náleží česáčům a pomocníkům při vytahování tyčí a donášce 

chmelových štoků odměna v podobě čepovaného piva nebo lihuprostých nápojů.

Česáčům je k dispozici omezené množství stoliček a košů. Vlastní stoličky a koše 

tudíž vítány, jakož i hojná účast česáčů z vesnice i okolí. 

DOČESNÁ V KOLEŠOVICÍCH ANEB ČAS PŘIŠEL 

ČESAT CHMEL



     * gratulujeme občanům ve věku 70, 75, 80 let a po 80 roce každý rok 
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M a r i e  Š a l á t o v á

M i l o š  T ů m a   

I n g e b o r g  Č e r n á  

V l a d i m í r  J e ž e k  

A l o i s  K u č e r a  

J a r o s l a v  M e n z l  

ŽIVOTNÍ JUBILEUM V ČERVENCI A SRPNU LETOŠNÍHO ROKU OSLAVÍ 

SPOLEČENSKÁ KRONIKASPOLEČENSKÁ KRONIKASPOLEČENSKÁ KRONIKA

PŘEJEME PEVNÉ ZDRAVÍ A POHODU DO DALŠÍCH LETPŘEJEME PEVNÉ ZDRAVÍ A POHODU DO DALŠÍCH LET

Adam Matějovský     *   20.  června 2013

Martina Slabá        *   17.  července 2013

ADAMOVI A MARTINĚ PŘADAMOVI A MARTINĚ PŘEJEME KRÁSNÝ A SPOKOJENÝ ŽIVOT.         EJEME KRÁSNÝ A SPOKOJENÝ ŽIVOT.         

                            ŠŤASTNÝM RODIČŮM BLAŠŤASTNÝM RODIČŮM BLAHOPŘEJEME ! HOPŘEJEME ! 

VÍTÁME NOVÉ OBČÁNKY MEZI OBYVATELE NAŠÍ OBCE

    Dne 13. července 2013 nás opustila spoluobčanka paní Berta Filipová.

Č e s t  j e j í  p a m á t c e  !

RECYKLACE ELEKTROSPOTŘEBIČŮ ODEVZDANÝCH NAŠIMI OBČANYRECYKLACE ELEKTROSPOTŘEBIČŮ ODEVZDANÝCH NAŠIMI OBČANYRECYKLACE ELEKTROSPOTŘEBIČŮ ODEVZDANÝCH NAŠIMI OBČANY

V naší obci je již několik let  možné ekologicky třídit elektroodpad. Jeho sběr s následnou recyklací 
zajišťuje společnost ASEKOL, která nám dále poskytuje přesné informace kolik  energie,  ropy, uhlí, 

primárních surovin či vody jsme díky zodpovědnému třídění ušetřili a pomohli tak životnímu prostře-

dí. Dále z těchto údajů můžeme spočítat o kolik jsme snížili produkci skleníkových plynů nebo odpa-
du. Tzv. LCA  analýza vycházela z dat o sesbíraném množství televizí, monitorů a drobného elektro-

zařízení. 

Díky zpětnému odběru a následné recyklaci elektra je možné výrazně přispět k řešení problémů se 

zásobami přírodních zdrojů, jako je například voda nebo ropa. Už zpětný odběr 100 mobilních telefo-

nů uspoří elektrickou energii za více než 2200 korun nebo ropu potřebnou pro ujetí 417 km automobi-
lem. Získávání druhotných surovin recyklací je navíc pro životní prostředí mnohem šetrnější, než těž-

ba primárních surovin přímo ze Země. 

„Z Certifikátu Environmentálního vyúčtování společnosti ASEKOL vyplývá, že občané naší 
obce v     loňském roce vytřídili 3500 kg elektrozařízení  - 37 ks televizí, 92 ks monitorů a 560 

kg ostatních  drobných elektrozařízení. Tím jsme uspořili 33,13 MWh elektřiny, 1343,45 litrů 
ropy, 1,54 t primárních surovin a 152,90 m3 vody . Navíc jsme snížili emise skleníkových   

plynů o 7,73 tun CO2 a produkci nebezpečných odpadů o 29,89 t.      

Všem, kteří třídí odpad děkujeme.     Informace poskytla společnost ASEKOL  




